
 
Voorstel  

aan de gemeenteraad 
 
 

Onderwerp: Opheffen geheimhouding stukken deelname Ariadne project.  

Vergadering raad d.d.: 12 december 2024 Agendapunt: 

Portefeuillehouder: T.H. Haseloop-Amsing 

Behandelend team: Ruimte, Toezicht en Handhaving Kenmerk: 15824 

 
Te nemen besluit 
De opgelegde verplichting tot geheimhouding op de informerende nota en bijlagen 
(ondersteuningsvoorstel en collegebesluit) Deelname Ariadne project per 1 oktober 2023 op grond van 
artikel 89 lid 4 van de Gemeentewet op te heffen. 
 
Aanleiding 
Het college heeft op 20 juni 2023 besloten om van start te gaan met het Ariadne project conform het 
ondersteuningsvoorstel.  
Uw gemeenteraad en de commissies Ruimtegebruik & Leefomgeving en Samenleving & Bestuur zijn in die 
tijd onder geheimhouding op de hoogte gebracht van deze gewijzigde bredere handhavingsaanpak. We 
handelen daarbij conform beleid permanente bewoning, maar de insteek is nu veel breder omdat 
ondermijning en criminaliteit ook zijn meegenomen. Wanneer na een half jaar de evaluatie klaar is, zal 
ook de gemeenteraad hierin worden meegenomen. 
 
In de informerende nota is opgenomen dat de geheimhouding zal worden opgeheven wanneer de 
controle inspecties in gang zijn gezet bij Landleven de Wyckel. Inmiddels zijn de controles gestart in 
september 2024 en zijn de eerste voorwaarschuwingen verzonden. Daarom wordt voorgesteld om de 
geheimhouding van de informerende nota en 2 bijlagen op te heffen. 
 
Beoogd effect 
Opheffen van geheimhouding 
 
Argumenten 
1.1 Het voorstel past binnen de huidige wetgeving.  
Artikel 89 lid 4 van de Gemeentewet bepaalt dat als informatie waarvoor een verplichting tot 
geheimhouding geldt aan de raad is verstrekt, die verplichting duurt totdat de raad haar opheft.  
Nu de controles zijn gestart en de handhavingszaken lopen, kan conform de eerdere afspraak de 
verplichting tot geheimhouding worden opgeheven.  
 
Kanttekeningen 
- 
 
Financiën 
Niet van toepassing 
 
Communicatie 
Het raadsbesluit wordt gecommuniceerd via de besluitenlijst van de raadsvergadering. 
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Vervolg 
In de informerende nota staat genoemd dat we binnen een half jaar zouden komen met een evaluatie, als 
deze klaar zou zijn. Omdat we nu nog niet het complete beeld hebben van de geconstateerde 
problematiek, hebben we deze planning niet gehaald. Dit komt onder andere omdat de controles later 
gestart zijn en deze nog lopen. Uiteraard zal uw gemeenteraad worden geïnformeerd wanneer de 
complete evaluatie van de controles klaar is. Wij verwachten  dit in het voorjaar 2025 te kunnen doen.  
 
Bijlage(n) 
- 
 
Oldebroek, 5 november 2024.  
 
Burgemeester en wethouders van Oldebroek, 
 
 
 

 , secretaris P.H. Lensselink,   , burgemeester T.H. Haseloop-Amsing. 
 


